
 

Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal 
Datum 20-01-2025 
Tijd 19:30 - 22:38 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter mevrouw C. Piepers 
Voorzitter SV C. Piepers 
Leden commissie sociaal SV:       

RO:       
CDA:     
D66:  
PAL:  
FL:        

P. Peeters, M. Verschuuren, W. Koning 
M. Janssen, H. Meeuwis, G. Laemers   
D. Jimmink, J. van de Kruijs  
P. Parren, P. Voermans 
H. Glessner 
L. Linssen 

Afwezige leden Mw. Peeters is afgemeld, er is geen vervanging 
Aanwezige portefeuillehouders H. van Helden, J den Teuling en P. Houben  

 
Ambtelijke ondersteuning 3 ambtenaren aanwezig op publieke tribune 
Deelname derden Geen 
Insprekers De heer A. Linders namens de buurtbewoners 

voorkeurslocatie SG Ursula te Horn bij agendapunt 7e  
Publieke tribune 15 personen 
Commissiegriffier J. Lommen 
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 Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van 
harte welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging 
zoals hierboven aangegeven. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 0 uur, 0 minuten en 03 seconden. 
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 Vaststellen agenda 
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 0 uur, 1 minuten en 18 seconden. 
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 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
De besluitenlijst van de vergadering van de commissie van 25-
november 2024 wordt conform voorliggend concept vastgesteld. De 
opgenomen beelden met geluid gemaakt van deze vergadering, de 
zogenoemde videotulen maken integraal deel uit van deze 
besluitenlijst. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 0 uur, 1 minuten en 26 seconden. 
 

4 
 

 Spreekrecht niet-commissieleden 
De heer Arjen Linders zal namens de buurtbewoners voorkeurslocatie 
nieuwbouw SG Ursula te Horn inspreken bij agendapunt 7.e. 
Zijn inspreekreactie is bij deze besluitenlijst gevoegd. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 0 uur, 1 minuten en 37 seconden. 
 

https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab
https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab
https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab
https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab
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 Raadsvoorstellen 
 

5.a 
 

 Vaststellen zwembadvisie en uitgangspunten 
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het 
raadsvoorstel in de raadsvergadering van 4 februari 2025 te 
bespreken. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 0 uur, 12 minuten en 19 seconden. 
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 Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking / 
kennisname 
 

6.a 
 

 E-mail GMR sociaal domein Limburg-Noord 27nov24 met 
informatie van jeugdzorgorganisatie Pactum over haar 
financiële situatie + voorgenomen herstelplan 
De problemen van Pactum spelen met name in andere regio's, niet in 
Leudal. Het is echter wel één organisatie. De oplossing moet vooral 
liggen in de verkoop van vastgoed. Vooralsnog is er nog geen geld 
gevraagd. Pactum werkt zelf aan een herstelplan. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 0 uur, 29 minuten en 54 seconden. 
 

6.b 
 

 E-mail Actiz Jeugd 25nov24 met handreiking 'Aan de slag met 
kansrijk partnerschap; dienend aan jeugd en gezin'. 
De handreiking kent goede aanbevelingen. Leudal voert er al enkele 
jaren enkele van uit. Het is echter een complexe materie die niet 
zomaar op te lossen is. 
De bruikbare zaken uit de handleiding zullen worden bestudeerd en 
daar waar nodig geacht worden meegenomen in nieuwe beleid. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 0 uur, 41 minuten en 32 seconden. 
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 Vaste terugkerende agendapunten 
 

7.a 
 

 Stand van zaken Postkoets Horn 
De stand van zaken wordt besproken. Het resterende geld zal op een 
derdenrekening worden gestort en samen met het huidige bestuur zal 
gezocht worden naar een besteding die ten goede moet komen aan de 
inwoners van Horn, een passende besteding. 
Dit onderwerp zal nog een keer als vast agendapunt worden 
geagendeerd, en daarna alleen nog als er zaken te melden zijn. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 0 uur, 56 minuten en 22 seconden. 
 

7.b 
 

 Stand van zaken bestuursopdracht Gemeenschapshuizen 
De wethouder gaat kort in op de stand van zaken en legt daarbij de 
volgende te nemen stappen uit zoals deze ook zijn verwoord in de 
collegemededeling van 17 december 2024. Voor de zomer  2025 
zullen  nog een drietal notities aan de raad/commissie worden 
gezonden. 

https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab
https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab
https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab
https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab
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Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 1uur, 17 minuten en 07 seconden. 
 

7.c 
 

 Stand van zaken IKC Ittervoort (Leudal-West) 
De wethouder meldt dat de voorbereidingen voor de bouw ziujn 
begonnen, en meldt dat de eigenlijke bouw voor de zomer 2025 start, 
waarna naar verwachting de school open kan gaan bij aanvang van 
het schooljaar 2026-2027. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 1 uur, 23minuten en 58 seconden. 
 

7.d 
 

 Stand van zaken gemeenschapsvoorziening Neeritter 
De wethouder meldt dat op dit moment wordt uitgegaan van een 
benodigd budget van 2,3 miljoen euro. Dit wordt in maart/april aan de 
raad voorgelegd. Voor Jong Nederland zijn er 2 scenario's. Of in het 
gemeenschapshuis zelf (met "aangeklede" zeecontainers), of een 
blokhut op het parkeerterrein nabij de voetbalclub. Deze keuzes 
hebben uiteraard invloed op de hoogte van de kosten. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 1 uur, 27 minuten en 52 seconden. 
 

7.e 
 

 Stand van zaken locatiekeuze / nieuwbouw SG Ursula 
De heer Linders spreekt in namens de buurtbewoners van de 
voorkeurslocatie nieuwebouw SG Ursula. Zijn bijdrage is bijgevoegd bij 
de besluitenlijst. 
Er zijn nog veel vragen die leven bij zowel de bewoners als bij de 
leden van de commissie. 
De wethouder herhaalt zijn woorden die ook zijn uitgesproken tijdens 
de raadsvergadering ban 10 december 2024, en beaamt dat de 
communicatie niet goed is gegaan. Dit zal bij het verdere project zijn 
aandacht krijgen. Er moet nog veel onderzoek gedaan worden voordat 
de voorkeurslocatie ook daadwerkelijk de locatie wordt, of dat 
overgegaan wordt naar de 2e voorkeurslocatie, de huidige locatie van 
de school. Alle partijen zullen hierin worden meegenomen. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 1 uur, 33 minuten en 37 seconden. 
 

7.f 
 

 Nieuwsbrief van de wethouder 
Voor deze vergadering is er geen nieuwsbrief. Deze zal wel de 
volgende vergadering geagendeerd kunnen worden. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 2 uur, 26 minuten en 31 seconden. 
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 Voorraadplanning Raadsvoorstellen 
De commissie vraagt of er meer concretere data in de 
voorraadplanning genoemd kunnen worden. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 2 uur, 26 minuten en 31 seconden. 
 
 

https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab
https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab
https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab
https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab
https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab
https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab
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 Mededelingen en Rondvraag 
De heer van Helden meldt de komst van een collegemededeling over 
de MGR, kort voor de bijeenkomst die gehouden wordt in Roermond en 
Venlo op 28 en 29 januari, en waarvoor de raads- en commissieleden 
zich kunnen aanmelden. Digitale deelname is ook mogelijk. 
Op de vraag van de heer Janssen meldt wethouder van Helden, mede 
namens wethouder Graef de stand van zaken met betrekking tot de 
plannen van Mariabosch, en verwijst daarbij naar een uitspraak van de 
rechtbank op 19 februari 2025 over het al dan niet kunnen/moeten 
handhaven van het middengedeelte van het voormalig klooster. 
De vraag van de heer Janssen over het aantal bijstandsgerechtigden 
en de maatregelen hiervoor zal schriftelijk worden beantwoord. 
De heer Parren vraagt of de gemeente iets geregeld heeft voor 
statushouders nu het COA geen toeslagen meer voor hen aanvraagt. 
Deze vraag zal als raadsvraag worden uitgezet. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel 
onderin de monitor de tijd in op 0 uur, 1 minuten en 15 seconden. 
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 Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de 
vergadering om 22:38 uur. De volgende vergadering is gepland op 
maandag 24 februari 2025. 
 

 

https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/517e4869-562c-4f8e-8aa7-3cbdacf299ab

